
ZAPISNIK 

 

sa 12. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane 30. rujna 2015. godine u  
prostoru Turističke zajednice Grada Pule, Forum 3, s početkom u 13 sati. 

 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Milena Perković, Mladen Širola, Milan Vlaisavljević i Andi 

Vitasović te predsjednik Boris Miletić. 
 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Martina Toncetti Hrvatin, Boris Žgomba i Branko Lukić. 

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, zapisničar Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za  
održavanje sjednice i donošenje pravovaljanih odluka.  

 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Turističkog vijeća, 
2. Nacrt Rebalansa financijskog plana za 2015. godinu, 

3. Nacrt Programa aktivnosti i financijskog plana za 2016. godinu,  

4. Izbor Komisije za manifestacije, 
5. Zahtjevi, 

6. Razno. 
 

Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

Ad 1) Zapisnik sa 11. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 
 

Ad 2) 

Kako su vijećnici materijal za ovu točku dobili uz poziv i imali se prilike detaljno upoznati sa 
sadržajem, predsjednik je zamolio direktoricu da ukratko objasni bitne stavke Rebalansa plana za ovu 

godinu i Programa za sljedeću godinu. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – osvrnula se na razlike u Rebalansu u odnosu na plan i istakla 
stavke kod kojih je došlo do promjene: 

- zbog većeg broja noćenja, povećani su prihodi od boravišne pristojbe te prihodi od turističke 

članarine 
- prihodi iz proračuna povećani su zbog odobrenih sredstava Hrvatske turističke zajednicu u 

iznosu od 900 tisuća kn za manifestaciju Musikantenstadl  

- nove su stavke kredita: kratkoročni kredit koji je uzet radi premošćavanja perioda poslovanja 

kad nema prihoda u iznosu od 250 tisuća i već je vraćen, zatim kredit za Musikanten u iznosu 
od 500 tisuća koji će se vraćati sljedeće godine  

- iznos za Dane antike i Visualiju povećan je zbog dobivenih sredstava iz HTZ-a  

- u stavku Hrvatska 365 uključene su manifestacije Tour of Croatia i Ironman pa je veća od 
planirane 

- potpore manifestacijama veće su za 200 tisuća zbog novih koje su podržane 

- Internet oglašavanje i Internet stranice su smanjene kao i oglašavanje 
- u stavci Musikantenstadl uključena su sredstva HTZ-a (900 tisuća), TZ Pule (600 tisuća) i 

15.000 TZ Istre 

- sufinancirana je sjednica UNWTO –a sa 60 tisuća kuna 

- transfer boravišne pristojbe povećan je zbog veće realizacije tog prihoda. 
 

Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo obrazloženje direktorice i predloženi tekst nacrta Rebalansa 

financijskog plana za 2015. godinu. 
 

 

 
 



Ad 3) 

Kod obrazlaganja stavki Programa aktivnosti i financijskog plana za 2016. godinu, direktorica je 

istakla da je promjenom Zakona o turistčkim članarinama, smanjen prihod po toj osnovi za 15% te su 
u skladu s time smanjena sredstva u planu za sljedeću godinu. Prihodi iz proračuna manji su jer nema 

sredstava za Musikantenstadl. Kod prelaska na stavku plaća, ističe da se zbog većeg obima posla za 

uvođenje novog programa za prijavu gostiju, o čemu će kasnije detaljnije izvijestiti, planira zaposliti 

nova djelatnica. Stavka plaća je zbog toga malo veća, ali će se također dosadašnje plaće korigirati pa 
povećanje neće biti značajno. Stavka uređenja fasada Dolcevita povećana je zbog više prijavljenih 

projekata.  Stavke Hrvatska 365 više nema u programu jer je prebačena na klaster Južna Istra. Internet 

oglašavanje je povećano jer se planiraju nove aktivnosti prema Strategiji klastera. Povećat će se i broj 
prezentacija jer se planira više njih u bližem krugu, Ljubljana, Beč i dr. s naglaskom na prezentaciju 

Visualije. Ostale aktivnosti su na nivou prošle godine. 

  
Nacrt Programa aktivnosti i financijskog plana za 2016. godinu usvojen je jednoglasno. 

 

Ad 4)  

Direktorica je nadalje istaknula da je potrebno oformiti Komisiju za manifestacije te predlaže 
prošlogodišnji sastav: Boris Žgomba, Martina Toncetti Hrvatin, predstavnik Grada i direktorica TZ-a. 

 

Predsjednik je podržao prijedlog radi bolje poveznice i održanja sinergije. 
  

Prijedlog sastava Komisije usvojen je jednoglasno. 

 
Ad 5) 

Podržani su sljedeći zahtjevi: 

1) Ovogodišnji međunarodni sajam brodske opreme i brodova Pula boat fair koji će se održati od 

14. do 17. listopada u Tehnomont marini Veruda podržat će se sa 10.000 kn. 
2) Aktivnosti Ski kluba Istra-Dolomiti sufinancirat će se sa 2.000 kn. 

3) Nastupi i sudjelovanja na natjecanjima Udruge za ples i rekreaciju  „Sense&dance“ podržat će 

se sa 2.000 kn. 
4) Za aktivnosti plesnog kluba Infinity i sudjelovanje na takmičenju u Novom Sadu izdvojit će se 

također 2.000 kn. 

5) Snimanje spota za pjesmu Inspiracija autora Emira Kulenovića podržat će se sa 2.000 kn. 

 
 

O projektu TEDxPula odlučivat će se nakon prikupljanja dodatnih informacija. 

 
Odbijeni su zahtjevi: 

- Instituta za turizam za sufinanciranjem knjige „Institut za poljoprivredu i turizam Poreč 1875.-

2015.“ 
- Art centra iz Pazina  za izdavanje slikovnice za djecu  „Sreće pun ocean“ 

- Ante Biluša, prevoditelja iz Zagreba za tiskanje „Usporednog rječnika“. 

 

Ad 6) 
a) Direktorica je dala informaciju da je u tijeku prikupljanje ponuda za odabir revizorske kuće koja bi 

obavila zakonom propisanu reviziju poslovanja u protekloj godini. Izbor revizora za sve lokalne TZ 

preuzela je županijska turistička zajednica pa se izbor neće moći obaviti prije sljedeće sjednice 
Skupštine što znači da će sve lokalne TZ u Istri to obaviti izvan roka koji je danas, 30. rujna.  

 

Turističko vijeće primilo je na znanje ovu informaciju. 
 

b) Na pitanje vijećnice Milene Perković vezano za oglašavanje, direktorica je dala pojašnjenje da 

modeli oglašavanja nisu otkazani, ali su smanjena sredstva. Još se sve raspravlja na nivou HTZ-a i 

Istre. Pravilima deminimis Istra će izgubiti puno. 
 

 

 
 



c) 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj je ukratko upoznala vijećnike sa novim programom za prijavu 

gostiju koji priprema HTZ. Na današnjoj koordinaciji direktora istarskih TZ dogovorene su primjedbe 
i prijedlozi koji će se uputiti HTZ-u s obzirom na manjkavosti u programu. Nastojat će se konačni 

prelazak na novu aplikaciju dogovoriti za 2017. godinu s obzirom da predstoji unošenje velikog broja 

podataka i prilagođavanje programa svih obveznika te upoznavanje s programom preko 1.700 

iznajmljivača samo u gradu Pula.   
 

 

 
Sjednica je završena u 13,30 sati. 

 

 
Zapisničar  Eleonora Stojković      Predsjednik Boris Miletić 


